



La table francophone

La table francophone, a French Conversational group, will meet on April 24, 2015 in Burns Hall 1018 on the NWACC campus 12:00 p.m.-2 p.m. This will be a potluck, so please bring a sample of francophone cuisine to share. We will also watch a French-language film ! **La Table francophone** is open to anyone in the community who wishes to participate, regardless of his or her level of competency in French. We hope to see you there! For more information, please contact Cindy King, International Languages Coordinator, at cking@nwacc.edu or 479-986-6921.



La table francophone



La table francophone aura sa prochaine réunion de 12h00 à 14h00, le 24 avril 2015 dans la salle 1018 au Burns Hall sur le campus de NWACC. Cela sera un « *potluck* », donc apportez SVP un plat ou une boisson d'un pays francophone à partager. On va regarder un film aussi ! **La Table francophone** est ouverte à toute personne dans la communauté qui souhaite participer, quel que soit son niveau de compétence en français. Pour de plus amples renseignements, mettez-vous *en contact* avec *Cindy King, Coordinatrice de Langues Etrangères*, au

cking@nwacc.edu ou 479-986-6921.

